

الموضوع : الافصاح عن تشكيل مجلس الادارة

اتخذ أعضاء مجلس ادارة الشركة المتحدة للتمويل ش م ع ع القرارات التالية في اجتماعهم المنعقد بتاريخ 25 مارس 2025م للفترة من 2025م الى 2028م.

- تعيين الفاضل / عبدالله بن سالم بن راشد الخياري كرئيس لمجلس الادارة
- تعيين الفاضل / طلال بن حسن بن احسان النصيب كنائب رئيس مجلس الادارة
- تعيين الفاضل / حسن بن ابراهيم بن حسن اللواتي كأمين سر مجلس الادارة واللجان المنبثقة عن مجلس الادارة


تشكيل لجنة التدقيق والمخاطر وادارة الالتزام من الأعضاء التالية أسمائهم:-

- الفاضل / محمد بن محمود بن أحمد الرئيسي رئيس لجنة التدقيق
- الفاضل / عبدالله بن سالم بن راشد الخياري عضو اللجنة
- الفاضل / سلطان بن محمد بن عبدالله الخنجي عضو اللجنة

تشكيل لجنة الترشيحات والمكافآت واللجنة التنفيذية من الأعضاء التالية أسمائهم:-

- الفاضل / ايهاب بن مقبول بن حميد آل صالح رئيس اللجنة
- الفاضل / محمد بن عبدالله بن محمد الخنجي عضو اللجنة
- الفاضل / حسام هشام عمر البسطامي عضو اللجنة
- الفاضل / طلال بن حسن بن احسان النصيب عضو اللجنة

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير


ناصر بن سالم الراشدي
الرئيس التنفيذي



26 March 2025

Sub: Disclosure of the Board of Directors Composition

The Board of Directors of United Finance Company SAOG in its meeting held on 25 March 2025 issued the following resolutions for the period from 2025 to 2028:


- Appointed of Mr. Abdullah Salim Rashid AL Khayari as Chairman of the Board
- Appointment of Mr. Talal Hassan Ihsan AL Nasib as the Vice chairman of the Board
- Appointed of Mr. Hassan Ibrahim Hasan AL-Lawati as Secretary of the Board of Directors and subcommittees of the Board of Directors

Formation of the Audit, Risk, Compliance Management Committee from the following members:

- Mr. Mohamed Mahmood Ahmed AL Raisi, Chairman of the Committee
- Mr. Abdulllah Salim Rashid AL- Khayari, Committee Member
- Mr. Sultan Mohamed Abdulla AL Khonji, Committee Member

Formation of the Nomination, Remuneration, Executive Committee from the following members:

- Mr. Eihab Maqbool Hameed AL -Salah – Chairman of the Committee
- Mr. Mohamed Abdulla Mohamed AL- Khonji, Committee Member
- Mr. Hussam Hisham Omar Bostami Committee Member,
- Mr. Talal Hassan Ihsan AL Nasib, Committee Member


Nasser Salim AL-Rashdi
Chief Executive Officer

